
Protokoll fört vid ABC-klubbens ordinarie årsmöte 2010-03-20

Tid: 13:00
Plats: Alviks medborgarhus, Bromma
Lokal: Mossen
Närvarande: 22 medlemmar enligt närvarolistan.

§ 1. Mötets öppnande
Ordförande Jan Smith <8054> förklarade årsmötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§ 2. Val av mötesordförande
Jan Smith <8054> valdes till mötesordförande

§ 3. Val av mötessekreterare
Per Styrenius <9845> valdes till mötessekreterare

§ 4. Frågan om mötet är stadgeenligt kallat
Jan Smith <8054> redogjorde för hur kallelsen gått ut till alla medlemmar via e-post.
Årsmötet förklarades stadgeenligt utlyst.

§ 5. Val av två justerare, tillika rösträknare
Göte Liljegren <8430> och Kjell Järbin <700> valdes att jämte mötesordföranden justera
dagens protokoll, samt vid behov vara rösträknare.

§ 6. Fastställande av röstlängd
Årsmötet beslutade att använda närvarolistan som röstlängd. (Närvarolistan omfattade 22
medlemmar med namn och medlemsnummer, bil. 1).

 § 7. Fastställande av dagordning
Utsänt förslag till dagordning fastställdes (bil. 2).

 § 8. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska redovisning.
Mötet gick igenom verksamhetsberättelsen (bil. 3). Den omfattade kalenderåret 2009 som haft
3 olika styrelser. Som svar på ett flertal frågor redogjorde Per Styrenius <9845> för hur den
sittande styrelsen försökt ge en så neutral bild av verksamhetsåret som möjligt. 

Efter påpekande av Joanne Rowley <11213> gjordes en mindre språklig redigering.

Årsmötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.

Årsmötet gick igenom resultatrapport (bil. 4) och balansräkning (bil. 5). Underskottet på 
119 065 kronor diskuterades. Ett flertal utgifter pekades ut som möjliga orsaker, exempelvis
posten marknadsföring. Det noterades också att resultatet var bättre än de budgeterade
underskottet på 242 800 kronor.

Årsmötet beslutade att lägga resultatrapport och balansräkning till handlingarna.



§ 9. Revisorernas revisionsberättelse
Kent Berggren <6019> föredrog revisorernas berättelse. Den bestod av revisionsberättelse
(bil. 6) och revisionsnoteringar avseende ABC-klubben 2009 (bil. 7). Den sistnämnda var
uppdelad i tre delar efter de perioder som olika styrelsesammansättningar har haft mandat.

Gällande tiden 2009-01-01 till 2009-03-14 ansåg revisorerna att det förelåg jäv för en
styrelseledamot vid ett beslut om marknadsföring, men rekommenderade ändå årsmötet att ge
den styrelsen ansvarsfrihet.

Peter Mörtsell-Vincent <1343> frågade styrelsen om den hade diskuterat jävsfrågan och
vidtagit några åtgärder. Ingen av de närvarande styrelseledamöterna kunde erinra sig om att
frågor om jäv diskuterats, eller att ABC-klubben skulle ha några andra regler eller riktlinjer än
de som gäller i samhället i övrigt.

Gällande tiden 2009-03-14 till 2009-11-21 hade revisorens ett flertal anmärkningar, men
noterade också att styrelsen i många frågor varit oeniga. Något som de ansåg varit ett problem
i sig. Revisorerna kunde inte rekommendera årsmötet att ge ordföranden ansvarsfrihet för den
här perioden.

I den diskussion som följde blev det än mer tydligt att det hade varit en turbulent period för
styrelsen där det funnits starka spänningar mellan ledamöterna och ordföranden, samt att
ordföranden i flera fall hade agerat självsvådligt. Det noterades även att två revisorer hade
avgått med hänvisning till samarbetssvårigheter med ordföranden, samt att det funnits
sammarbetssvårigheter mellan ordföranden och andra funktionärer.

Gällande tiden 2009-11-21 till 2009-12-31 hade revisorerna inga anmärkningar och
rekommenderade årsmötet att ge den styrelsen ansvarsfrihet.

Årsmötet beslutade att lägga revisorernas revisionsberättelse och revisorsnoteringar till
handlingarna.

§ 10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter
Årsmötet beslutade att dela upp frågan om ansvarsfrihet i 3 delar efter respektive styrelses
mandatperiod.

Årsmötet beslutade att, i enlighet med revisorernas rekommendation, konfirmera beslutet från
årsmötet 2009, att ge styrelsen för tiden 2009-01-01 till 2009-03-14 ansvarsfrihet.

Årsmötet beslutade att dela upp frågan om ansvarsfrihet på de enskilda ledamöterna för tiden
2009-03-14 till 2009-11-21.

Årsmötet beslutade att, i enlighet med revisorernas rekommendation, ge styrelsen, exklusive
ordföranden, ansvarsfrihet för tiden 2009-03-14 till 2009-11-21.

Årsmötet beslutade att, i enlighet med revisorernas rekommendation, inte ge ordföranden
ansvarsfrihet för 2009-03-14 till 2009-11-21.

Årsmötet beslutade att, i enlighet med revisorernas rekommendation, ge styrelsen för tiden
2009-11-21 till 2009-12-31 ansvarsfrihet. Beslutet noterades enhälligt.

§ 11. Propositioner från styrelsen
Några propositioner förelåg ej.



§ 12. Motioner från medlemmar
En motion hade inkommit till årsmötet. Hjalmar Molin <2192> föreslog en "Kartläggning av
medlemmarnas datoranvändning, intressen och önskemål" (bil. 8 och 9). 

Jan Smith <8054> framförde att styrelsen inte funnit något konkret förslag till beslut i
motionen, men tolkat den som ett förslag till att kommande styrelse skulle genomföra en
enkätundersökning. Styrelsen hade formulerat sitt förslag till beslut och motivering (bil. 10)
utifrån det.

Olika aspekter av enkätundersökningar diskuterades. Flera uttalade sig för att kommande
styrelse skulle genomföra någon form av medlemsenkät.

Årsmötet beslutade att, enligt styrelsens förslag, avslå motionen.

§ 13. Fastställande av budget inklusive beslut om medlemsavgift för innevarande
respektive tak för kommande år
Jan Smith <8054> föredrog styrelsens förslag till budget för år 2010 (bil. 4).

Årsmötet beslutade att fastställa budgeten för år 2010.

Årsmötet beslutade att fastställa medlemsavgiften för år 2010 till 360 kronor.

Styrelsen hade inte förberett något förslag på tak för medlemsavgiften för år 2011. Från
årsmötet kom tre olika förslag. De var 360, 400, respektive 420 kronor.

Årsmötet beslutade att fastställa taket för medlemsavgiften för år 2011 till 400 kronor.

§ 14. Val av styrelseordförande.
Allen Ristovic <8646> presenterade valberedningens förslag till ordförande (bil. 11).

Årsmötet beslutade att, i enlighet med valberedningens förslag, välja Stig Andersson <8500>
till ordförande, Valet noterades enhälligt.

§ 15. Fastställande av antal styrelseledamöter, samt val av styrelse
Allen Ristovic <8646> presenterade valberedningens förslag till styrelseledamöter (bil. 11).
Förslaget innehöll 7 namn. 

Årsmötet beslutade att styrelsen skulle bestå av 7 ledamöter utöver ordföranden.

Årsmötet beslutade att, i enlighet med valberedningens förslag, välja följande personer med
acklamation:

Jan Smith <8054>
Lars Magnusson <8827>
Lars Lindgren <8869>
Eva Forsbom <9770>
Per Styrenius <9845>
Eric Rowley <9880>
Jan Roos <11120>

§ 16. Val av två ordinarie revisorer samt en suppleant 
Årsmötet beslutade att, i enlighet med valberedningens förlag, till ordinarie revisorer välja
Mattias Lötborn (KPMG) och Kent Berggren <6019>.

Årsmötet beslutade att, i enlighet med valberedningens förlag, till revisorssuppleant välja Ivar
Wallin <1617>.



§ 17. Val av valberedning om minst tre personer, varav en sammankallande
Årsmötet beslutade att till valberedning välja Anders Höglin,
<10216> Allen Ristovic <8646> och Jan-Åke Rickard (sammankallande).

§ 18. Övriga frågor. Beslut får ej fattas i dessa frågor
På mötesordförandes förslag diskuterades ABC-bladet före ABC-klubbens framtid.
   
A. Diskussion om ABC-bladet - papper eller inte
Rösterna var delade när det gällde huruvida ABC-bladet borde fortsätta att ges ut på papper
eller borde övergå till elektronisk form och ges ut som PDF-dokument eller webbpublikation.
Gemensamt hos mötesdeltagarna var dock ett stort intresse och engagemang för föreningens
tidning.

Ett förslag för att få ner tryckkostnaderna och arbetet var att ge ut den tillsammans med någon
annan förening.

B. Diskussion om ABC-klubbens framtid - datorteknik eller datoranvändning
Sekreteraren lyckades inte uppfatta något klart förslag på hur ABC-klubben borde utvecklas i
framtiden. Kanske är det en fråga som mer lämpar sig för en löpande diskussion i föreningens
elektroniska konferensforum ABCKOM.

§ 19. Mötets avslutande
Jan Smith avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. Samtidigt passade han på att
bjuda in deltagarna till klubblokalen på kaffe och jubileumstårta. Detta med anledning av att
ABC-klubben fyllde 30 år den 24 januari detta år.

Vid Protokollet Mötesordförande

_____________________________ ______________________________
Per Styrenius <9845> Jan Smith <8054>

Justeras Justeras

_____________________________ ______________________________
Göte Liljegren <8430> Kjell Järbin <700>


